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STEP 1: 登录 Log in  

地址 Website 

系统地址 website： ( Navigator suggested: 360 or Chrome )       http://aao.nuaa.edu.cn 

Click  “毕业设计（论文）管理系统”  to visit the graduation thesis management system 

 

http://aao.nuaa.edu.cn/


 

 

账号、密码 Account and Password 

账号：学号 Account: Same as your school ID 

密码：Password: Same as your PSW of DED system 

Then click  “登录” （Login Button） to log in.   

School ID 

PSW 

 



 

 

STEP 2:  

Click “提交诚信承诺书” to start uploading the Commitment Letter & Statement of Authorization 

  

 

（1）Choose “ 承诺 ” to make the required commitment 

 
（2）Choose “ 同意 ” to agree the usage of your e-signature 

 



 

 

Contents of the Letter of Commitment: 

 

In Chinese:                             In English: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

所呈交的毕业设计（论文）是本人在导师的指导

下独立进行研究所取得的成果。尽我所知，除了文中

特别加以标注和致谢的内容外，本设计（论文）不包

含任何其他个人或集体已经发表或撰写的成果作品。

对本设计（论文）所涉及的研究工作作出贡献的其他

个人和集体，均已在文中以明确方式标明 

 

I solemnly declare that my graduation project (thesis) 

submitted is the result of my independent research under the 

guidance of my supervisor. All I know is that this graduation 

project (thesis) does not contain any other published or 

written work by individuals or groups other than those 

specifically noted and acknowledged in the text. Other 

individuals and groups that have contributed to the research 

work involved in this graduation project (thesis) have been 

clearly identified in the text. 



 

 

 

    

（3）Choose “ 不保密 ” to show your thesis contains no secrets 

 

（4）Choose “ 同意 ” to agree the Statement of Authorization 

 



 

 

   

 

（5）Choose “ 同意 ” to agree the usage of your e-signature 

（6）Click “ 提交 ” to confirm submission 

 



 

 

Contents of the Statement of Authorization: 

 

In Chinese:                             In English: 

 

 
本人完全了解南京航空航天大学有关收集、保留和使

用本人所送交的毕业设计（论文）的规定，即：本科生在

校攻读学位期间毕业设计（论文）工作的知识产权单位属

南京航空航天大学。学校有权保留并向国家有关部门或机

构送交毕业设计（论文）的复印件和电子版，允许论文被

查阅和借阅，可以公布论文的全部或部分内容，可以采用

影印、缩印或扫描等复制手段保存、汇编论文。保密的论

文在解密后适用本声明。 

I am fully aware of the regulations of Nanjing University of 

Aeronautics and Astronautics (NUAA) on the collection, retention 

and use of the graduation project (thesis). The intellectual property 

right of the undergraduate graduation project (thesis) belongs to 

Nanjing University of Aeronautics and Astronautics. NUAA has the 

right to retain and send the hard copy and soft copy of the graduation 

project (thesis) to the relevant departments or institutions of the state, 

allow the thesis to be consulted and borrowed, publish all or part of 

the content of the thesis, save and compile the thesis by means of 

photocopying, reducing or scanning. This statement applies to 

security papers after they are declassified. 


